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Predlagani so
pravi ljudje ^ v

pa vse predlagane Ijudi poznam. Prepričan sem, da jih bo
polovica tudi izpolnila vsa naia priiakovanja. Za drugo
polovico pa nisem še prepričan, zato bom o tem do nedelje
dobro premislil. Mislim, da delegati niso vnaprej določeni
in da bi na njihov izbor lahko vplival. Sicer pa bodo same
volitvc pokazale, ali so izbrani oziroma predlagani pravi
Ijudje, tisti, v katere ima večina tudi zaupanje.«

MARUA SEVER: »Predlagana imena sem prebrala,
čislo slučajno, k o s o i m v KS proslli. naj nekatere prepri-
čam, da bi kandidaturo sprejeli. Pa nisem bila pri tem delu

FRANC PUHi »Priprave na volitve so tekle v redu. Z
vsem potekom sem bil kol krajan obveščen, žal pa zaradi
bolezni sam nisem mogel sodelovati. Veliko predlaganih
kandidatov poznam, med njimi je tudi nekaj mojih prijale-
ljev-borcev. Prepričan sem, da bodo tudi same volitve v
nedeljo potekale brez zastojev in da se jih bodo krajani
polnoštevilno udeležili.«

ANAVEHAR: »Predkandidacijski postopki so
bili organizirani dovolj zgodaj, tako da so bila evidentiranja
lahko temeljiia. Ker imamo v naSi krajevni skupnosti dober

^

Ker so volitve tik pred vrati, stno se z nekaterimi občani
in delavci pogovarjali o tem, kaj mislijo o volitvah. o
pripravah nanje, o predlaganih kandidatih in kandidatnih
lislah, o tem, kako so se v svojem delovnem in življenjskem
okolju vključili v priprave na voljtve.

ANTON RUS: »Ko so se priprave na volilve začele, sem
bil v KS o tem obve&en, pa se vabilu nisem odzval. Doma
sem iz Hrastenic in jih od predlaganih le malo poznam,
vendar pa verjemem vanje in upam, da bodo zaupane
naloge tudi dobro opravili Bojim pa se, da so imena, ne
glede na sodelovanje krajanov, že prej vsa lzbrana in da
tudi s svojim sodelovanjem ne bi mogel kaj dosti spreme-
niti«.

FILIP ŽAGAR: »Seveda vem, da bodo volitve. Spisck
imen sem v Naši komuni tudi prebral. Prej pa nisem nič
sodeloval, saj me k sodelovanju tudi ni nihče povabil. Sicer

uspešna, tako da sedanjega spiska ne poznam. Menim pa,
da je lista kandidatov izredno dobra, da so predlagani pravi
Ijudje. Bojim se le, da po izvolitvi ne bodo vei aktivni. Ze
sedaj pa mislim, da je predvidenih premalo voliši, saj bo
moralo vsako uro voliti petdeset krajanov, to pa bo silno
težko.«

MARUA CIBER: »O delegatih smo se pogovarjali na
sestanku sindikala, delavskega sveta in na zboru delavcev in
jih tudi potrdili. Med seboj smo se pogovorili, čeprav
moram priznati, da ne vem toino, kateri ljudje so predlaga-
ni za posamezne delegacije, niti, katere delegacije imamo.
Veliko bolj mi je znana situacija v krajevni skupnosti, v
kateri sem tudi predlagana za delegata v delegaciji za SIS za
zdravsivo. Po mojem so delegati dobro izbrani in upam, da
smo tudi delavci imcli dovolj vpliva na oblikovanje delega-
cij«.

pregled nad prebivalstvom, smo lahko kandidirali tiste Iju-
di, ki se na posamezna podroija tudi spoznajo. Krajani smo
na kandidatno listo lahko vplivali, ie smo le hoteli. Ljudje
$o za volitve zaintcresirani in prepričana sem, da tudi Iclos,
tako kot tudi v preteklosli, na tem področju ne bo proble-
mov, saj so dosedanje delegacije pokazale pri svojem delu
tudi konkretne rezultate.«

MIRKO SCSIERI: »Priprave na volitve so potekale v
redu. Vsi občani so bili z njimi seznanjeni, kot tudi s
problemi, ki naše okoljc, v iaterem živimo, pestijo. Zal pa
se občani ie vse premalo zavedajo svojih ustavnih pravic
odloianja in ne izkoristijo vseh poti in moinosh, ki jih
imajo. Prepričan pa sem, da bodo same volitve potekale v
redu, saj smo vse kandidate temeljito pretehtali v okviru
vseh dnibenopolitičnih organizacij.« N L Č


